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提供

認識阿滋海默症十大警訊

如果您或是您的親友正經歷記憶力的問題或是行為上的改
變,現在是了解及認識阿滋海默症的時候。早期偵測阿滋海
默症讓您有機會接受藥物治療,參與臨床試驗,及規劃您的
將來。這場互動式的講座包含了阿滋海默症患者的影片。

alz.org/10Signs
800.272.3900

認識阿滋海默症十大警訊

If you or someone you know is experiencing memory loss or behavioral changes, it’s 
time to learn the facts. Early detection of Alzheimer’s disease gives you a chance to 
begin drug therapy, enroll in clinical studies and plan for the future. This interactive 
workshop features video clips of people with Alzheimer’s disease.

www.alz.org/10Signs
877-IS ITALZ

A workshop presented  
by the Alzheimer’s Association

Know the 10 signs.

Early Detection Matters
Know the 10 Signs

早期偵測的重要性
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認識阿滋海默症十大警訊
如果您或是您親友正經歷記憶力的問題或是行為上
的改變, 現在是了解及認識阿滋海默症的時候. 早期
偵測阿滋海默症讓您有機會接受藥物治療, 參與臨
床試驗, 及規劃您的將來. 這場互動式的講座包含了
阿滋海默症患者的影片.
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Know the 10 Signs
Early Detection Matters

A workshop presented by the 
Alzheimer’s Association®

Know the 10 signs

If you or someone you know is experiencing memory loss 
or behavioral changes, it’s time to learn the facts. Early 
detection of Alzheimer’s disease gives you a chance to begin 
drug therapy, enroll in clinical studies and plan for the future. 
This interactive workshop features video clips of people with 
Alzheimer’s disease.


	Host: 美華婦女會矽谷分會 ( 講座將以普通話進行。Workshop will be presented in Mandarin.)
	Time: 2:00 pm - 3:30 pm
	Date: Sunday, August 20th
	Location: San Jose City Library, Berryessa Branch, 3355 Noble Ave, San Jose, CA 95132


